ROYAL PRIVATE ENGLISH SCHOOL - FUJAIRAH



مدرسة رويال الخاصة الانجليزية - الفجيرة

Ref No: RPES/Cir/173/2023 - 24

April 15, 2024

Subject: Circular regarding welcome and guidelines – IGCSE KG1 to Grade 12

Dear Parents and Students.

Greetings from Royal Private English School!

It gives me immense pleasure to welcome you all back to Royal Private English School. I hope you are refreshed and energized after a wonderful spring break! This break has given us all an opportunity to recharge, reflect, and gear up for another exciting term of learning, growth, and discovery.

Our dedicated staff have been diligently preparing for the upcoming term, focusing on innovative teaching methods, enhanced learning resources, and a safe and nurturing environment for everyone.

I encourage students to approach this term with curiosity, enthusiasm, and a growth mindset. Let us work together to embrace challenges, celebrate successes, and support one another in our educational journey.

Dear parents and guardians, your involvement and partnership play a crucial role in the success of our students. We welcome your active participation in school activities, parent-teacher interactions, and community events.

Please make a note of the following:

1. School Timings: Grade 1 and above 7:30 AM to 1:45 PM and KGs: 7:30 to 11:45 AM

Parents to ensure that their children are in the classroom by 7:30 AM. Any student arriving after 7:30 AM will be considered late and late comers may not be allowed to attend the class. Please note the traffic during rush hours will not be considered as a reason for being late. Students using their own transport must be picked up by 11:45 AM (KGs) 1:45 PM (Grade 1 and above).

- 2. Attendance and Punctuality: Parents to encourage their wards to be regular to school. Parents to follow the school academic calendar which was shared at the beginning of the year.
- 3. Exit Slips: Student leaving during school hours are being monitored. It is noted that some students are leaving habitually, please note that this may affect the attendance and learning of your ward. Exit slips will be issued only for emergency reasons.

As we begin this new term, I encourage you to stay involved and stay connected. Our doors are always open, and we welcome any feedback or suggestions you may have, please feel free to write to principal@royalschoolfujairah.com. I will be happy to meet with the parents in person if they wish to do so, with prior appointment.

Once again, thank you for your continued support, and I look forward to collaborating with you towards a successful term ahead!

Warm regards,

Syed Tahir Ali

Principal

Follow the school social media pages and stay connected:

Twitter: https://twitter.com/royal fujairah

YouTube: https://www.youtube.com/@royal fujairah Instagram: https://www.instagram.com/royal_fujairah/ Facebook: https://www.facebook.com/ROYAL.FUJAIRAH/ LinkedIn: https://www.linkedin.com/school/royal-fujairah

ROYAL PRIVATE ENGLISH SCHOOL - FUJAIRAH



مدرسة رويال الخاصة الانجليزية - الفجيرة

Ref No: RPES/Cir/173/2023 - 24

April 15, 2024

Subject: Circular regarding welcome and guidelines - IGCSE KG1 to Grade 12

أولياء الأمور والطلاب الأعزاء،

تهديكم مدرسة رويال الخاصة الإنجليزية أحر التحيات،

يسرنا الترحيب بكم جميعًا مرة أخرى في مدرسة رويال الخاصة الانجليزية. أتمنى أن تكونوا بكامل الحيوية والنشاط بعد عطلة الربيع الرائعة! لقد منحتنا جميعًا هذه الإجازة فرصة لإعادة الطاقة والتأمل والاستعداد لفترة أخرى مثيرة من التعلم والنمو والاكتشاف.

لقد كان موظفونا المتفانون يستعدون بجد للفصل الدراسي القادم، مع التركيز على أساليب التدريس المبتكرة، وموارد التعلم المحسنة، وبيئة آمنة ورعاية للجميع.

كما أشجع الطلاب على التعامل مع هذا الفصل الدراسي بفضول وحماس وعقلية منفتحة. دعونا نعمل معًا لمواجهة التحديات والاحتفال بالنجاحات ودعم بعضنا البعض في رحلتنا التعليمية.

أعزاءي أولياء الأمور والأوصياء، إن مشاركتكم وشراكتكم تلعب دورًا حاسمًا في نجاح طلابنا. نحن نرحب بمشاركتكم الفاعلة في الأنشطة المدرسية، والتفاعلات بين أولياء الأمور والمعلمين، والفعاليات المجتمعية.

يرجى ملاحظة ما يلى:

1. مواعيد المدرسة: الصف الأول وما فوق من 7:30 صباحًا إلى 1:45 ظهرًا بينما لرياض الأطفال: من 7:30 إلى 11:45 صباحًا

على أولياء الأمور التأكد من تواجد أبنائهم في الفصل الدراسي بحلول الساعة 7:30 صباحًا. سيتم اعتبار أي طالب يصل بعد الساعة 7:30 صباحًا متأخرًا وقد لا يُسمح للمتأخرين بحضور الفصل. يرجى ملاحظة أن حركة المرور خلال ساعات الذروة لن تعتبر سببا للتأخير. يجب أن يتم اصطحاب الطلاب الذين يستخدمون وسائل النقل الخاصة بحلول الساعة 11:45 لطلبة رياض الأطفال والساعة 1:45 لطلبة الصفوف الأول وما فوق

- الحضور والالتزام بالمواعيد: يرجى من أولياء الأمور بتشجيع أبناءهم على الانتظام في المدرسة. كما انه على أولياء الأمور متابعة التقويم الأكاديمي
 للمدرسة والذي سيتم مشاركته.
- 3. قسائم / اذونات الخروج: تتم مراقبة مغادرة الطالب خلال ساعات الدراسة. تجدر الإشارة إلى أن بعض الطلاب يغادرون بشكل معتاد، يرجى ملاحظة أن هذا قد يؤثر على الحضور والتعلم للطالب/الطالبة. سيتم إصدار قسائم الخروج فقط لأسباب طارئة.

نبدأ هذا الفصل الدراسي الجديد، أشجعكم على الاستمرار في المشاركة والبقاء على اتصال. أبوابنا مفتوحة دائمًا، ونرحب بأي ملاحظات أو اقتراحات لديكم، فلا تتردد في الكتابة إلى <u>Principal@royalschoolfujairah.com</u> سأكون سعيدًا بلقاء أولياء الأمور شخصيًا إذا رغبوا في ذلك، وبموعد مسبق.

مرة أخرى، أشكركم على دعمكم المستمر، وأتطلع إلى العمل معكم نحو فترة ناجحة في المستقبل!

تحياتي الحارة،

سيلا طأهر عْلِ

مدير المدرسة

يرجى متابعة صفحات التواصل الاجتماعي الخاصة بالمدرسة وابقوا على تواصل

Twitter: https://twitter.com/royal fujairah

YouTube: https://www.youtube.com/@royal_fujairah
Instagram: https://www.instagram.com/royal_fujairah/
Facebook: https://www.facebook.com/ROYAL.FUJAIRAH/
LinkedIn: https://www.linkedin.com/school/royal-fujairah